
Artikel 40 vragen: Toewijzing nieuwbouwwoningen Harmelen
Recent zijn in Harmelen de nieuwste woningbouwplannen gepresenteerd. De belangstellingvoor deze woningen was en is nog steeds erg groot, veel Harmelenaren willen graag een huiskopen of huren in hun huidige woonplaats. Honderden mensen hebben zich lateninformeren over de plannen en velen informeerden naar de mogelijkheden om in teschrijven voor een nieuwbouwhuis.
Nu is de ruimte in Harmelen zo schaars en de behoefte aan woningen door Harmelenaren zogroot dat het zou heel jammer zijn als de woningen die beschikbaar komen (in meerderheid)worden toegewezen aan mensen van buiten Harmelen. Dat strookt niet met de in dewoonvisie voor Harmelen opgenomen wens dat er in het dorp zoveel mogelijk gebouwdmoet worden voor eigen behoefte.
Naar aanleiding van bovenstaande heeft de CDA fractie de volgende vragen aan het college:

1. Welke mogelijkheden heeft de gemeente om in Harmelen beschikbare nieuwbouwwoningen zoveel mogelijk toe te wijzen aan Harmelenaren of mensen die eenaantoonbare binding hebben met Harmelen?
2. Op welke manier is de gemeente bereid zich maximaal in te zetten om beschikbarenieuwbouwwoningen zoveel mogelijk toe te wijzen aan Harmelenaren en/of mensendie een aantoonbare binding hebben met Harmelen?
3. Op welke manier is de gemeente bereid om in overleg met de ontwikkelaars van dediverse bouwlocaties te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om beschikbarewoningen toe te wijzen aan Harmelenaren en/of mensen die een aantoonbarebinding hebben met Harmelen (en zich maximaal in te zetten om deze te benutten!)?
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